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Projekt    

RM.0002.67.2023 

Protokół nr LXVIII/2023 

z obrad LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 29 listopada 2023 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22 

 

Ad.1.  

Obrady LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 09:10 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka. Sesja zwołana została na godz. 09:00.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego, 

Z-cę Burmistrza Monikę Pawlik, Komendanta Komisariatu Policji w Rzgowie, Kierowników 

Referatów z Urzędu Miejskiego i jednostek organizacyjnych gminy Rzgów, sołtysów oraz 

poinformował, że obrady LXVIII sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniała radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Nie było uwag, co do prawidłowości zwołania sesji.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Radosław Pełka poinformował, że na ustawowy 

stan Rady – 15 radnych – obecnych jest 13 radnych i stwierdził prawomocność obrad. 

Nieobecni: radna Kamila Kuźnicka (dotarła później), radna Anna Tumińska-Kubasa. Lista 

obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Radosław Pełka na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił na 

sekretarza obrad kandydaturę radnego Zbigniewa Cisowskiego.  

W głosowaniu: 12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Zbigniewa Cisowskiego. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (3 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Paweł Redzynia, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 



       

2 

 

9. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów w 

roku szkolnym 2022/2023. (DRUK 1) 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/277/2020 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Rzgów. (DRUK 2) 

11. Przedstawienie sprawozdania z przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu 

opracowania „Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 

2024-2030”. (DRUK 3) 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania 

Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 2024 – 2030. (DRUK 4) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz zwrotu wydatków w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028.(DRUK5) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia ceny odbioru nieczystości ciekłych 

oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego GZWiK w Rzgowie. 

(DRUK 6) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, terminu, 

częstotliwości i trybu jej uiszczania. (DRUK 7) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w zmiany uchwały Nr LXVII/662/2023 

sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. (DRUK 

8) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Rzgów w 

2024 roku. (DRUK9) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 10) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 11) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. 

(DRUK 12) 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. 

(DRUK 13) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. 

(DRUK 14) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/420/2021 w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz wysokości nagród 

sportowych dla szczególnie uzdolnionych zawodników za osiągnięte wyniki we 

współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym. (DRUK 15) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Radna Ewa Tyll złożyła wniosek o zmianę kolejności punktów porządku obrad, mianowicie 

przesunięcia punktu 23 jako punkt 9 porządku obrad.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek radnej Ewy Tyll. 

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o przyjęciu wniosku formalnego radnej Ewy 

Tyll. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Anna Tumińska-Kubasa 

 

Porządek po zmianach: 

1. Otwarcie LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXVII sesji.  

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów.  

7. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa. 

8. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLII/420/2021 w sprawie 

określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz wysokości nagród sportowych 

dla szczególnie uzdolnionych zawodników za osiągnięte wyniki we współzawodnictwie 

międzynarodowym lub krajowym. (DRUK 15) 

10. Przedstawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów w roku 

szkolnym 2022/2023. (DRUK 1) 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXI/277/2020 Rady 

Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie wyznaczenia aglomeracji 

Rzgów. (DRUK 2) 

12. Przedstawienie sprawozdania z przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu 

opracowania „Strategia Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 

2024-2030”. (DRUK 3) 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Gminy Rzgów na lata 2024 – 2030. (DRUK 4) 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz zwrotu wydatków w ramach 

wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-

2028.(DRUK5) 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały  w sprawie ustalenia ceny odbioru nieczystości ciekłych 

oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego GZWiK w Rzgowie. (DRUK 

6) 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, terminu, 

częstotliwości i trybu jej uiszczania. (DRUK 7) 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w zmiany uchwały Nr LXVII/662/2023 sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 2024. (DRUK 8) 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy Rzgów w 

2024 roku. (DRUK9) 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2023-2034. (DRUK 10) 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2023. 

(DRUK 11) 
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21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 

12) 

22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Starej Gadce. (DRUK 

13) 

23. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Konstantynie. (DRUK 

14) 

24. Komunikaty, sprawy różne.  

25. Zamknięcie LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt protokołu z LXVII sesji został przyjęty bez uwag.  

 

Ad.6. 

Informacje o stanie bezpieczeństwa gminy Rzgów przedstawił Komendant Komisariatu Policji 

w Rzgowie podinsp. Tomasz Konopka. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.7. 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Burmistrza Rzgowa przedstawił Burmistrz 

Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy w GOKu został zmieniony licznik na  

dwukierunkowy, ponieważ jest fotowoltaika i taki powinien być założony. Radny zwrócił 

uwagę, że radni nie zostali poinformowani o konsultacjach komunikacyjnych. W sprawie 

remontu ul. Łódzkiej radny zapytał czy interes gminy został dostatecznie zabezpieczony, asfalt 

jest wyżej niż krawężniki w niektórych miejscach, rośliny podczas odśnieżania i sypania soli 

w okresie zimowym zostaną zniszczone. Radny zapytał czy wykonawca daje gwarancję na 

wykonanie tej drogi.  

Burmistrz powiedział, że pytanie o licznik nie jest do sprawozdania. Jeżeli chodzi o konsultacje 

to organizatorem był SŁOM i to nie jest pytanie do Burmistrza. Za wykonanie drogi odpowiada 

wykonawca i on daje na to gwarancję, a interes gminy jest zabezpieczony umowami.  

Radny Kordian Skalski zapytał jakie kwoty kar umownych naliczono wykonawcy za 

zamknięcie ul. Łódzkiej, która zgodnie z umową miała nie być zamknięta oraz za brak 

prawidłowej organizacji ruchu i brak odpowiedniego oznakowania. Radny zapytał również 

dlaczego nie wymieniono nawierzchni na moście.  

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik wyjaśniła, że inwestycja na ul. Łódzkiej nie została jeszcze 

zakończona. Jeżeli chodzi o organizację ruchu to zatwierdza ją Starosta przy udziale i akceptacji 

Policji. Za pilnowanie organizacji ruchu odpowiada wykonawca a nie Burmistrz.  

Burmistrz powiedział, że most będzie remontowany w innym terminie, ponieważ w toku prac 

okazało się że trzeba będzie odkryć płytę i dokonać prac konserwacyjnych.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że to burmistrz powinien wykazać zainteresowanie 

zamknięciem drogi niezgodnie z umową, a nie Starosta, ponieważ droga jest na terenie gminy 

Rzgów.  

Radny Kordian Skalski zapytał kto opiniuje organizację ruchu. 

p.o. Kierownika Referatu Komunalnego Adam Stawiany powiedział, że wszystkie projekty 

organizacji ruchu na drogach opiniuje Referat Gospodarki Komunalnej wypełniając zadania z 

ramienia zarządcy drogi. Zatwierdzającym jest Starosta Łódzki Wschodni. W trakcie realizacji 

ul. Łódzkiej okazało się że będzie potrzeba zamknięcia całej ulicy na krótki okres czasu.  

Radny Jarosław Świerczyński zapytał czy jest zawarte porozumienie w sprawie zarządzania 

drogami powiatowymi ze Starostą oraz kto organizował przetarg i wybierał wykonawcę 

remontu ul. Łódzkiej.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka odpowiedział radnemu Świerczyńskiemu, że jest 

zawarte porozumienie z 1999 r. ze Starostą na utrzymanie dróg powiatowych, a przetarg 

organizowała gmina Rzgów. 
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Zastępca Burmistrza Rzgowa Monika Pawlik podkreśliła, że burmistrz jedynie opiniuje 

organizację ruchu, a zatwierdza ją Starosta. Jeżeli chodzi o porozumienie ze Starostą dotyczy 

ono bieżącego utrzymania dróg, czyli sprzątanie i odśnieżanie dróg powiatowych.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska wyjaśniła, że rośliny na ul. 

Łódzkiej były zabezpieczone jeszcze przed remontem drogi. Firma, która dokonywała 

nasadzeń będzie pilnowała,  aby nic nie stało się z roślinami podczas okresu zimowego.  

  

Ad.8. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, co w okresie międzysesyjnym działo się 

w Radzie Miejskiej.  

Radny Kordian Skalski zabrał głos w sprawie swojej działalności międzysesyjnej i 

poinformował, że złożył kilka wniosków o dostęp do informacji a także zapytań i interpelacji.  

Radny poinformował, że słowa Dyrektor GOK Pani Joanny Papugi-Rakowskiej dotyczące 

niekorzystania z usług agencji muzycznych nie potwierdziły się, ponieważ w odpowiedzi na 

swój wniosek otrzymał wykaz zawartych umów przez GOK gdzie widniało 5 umów zawartych 

z agencją na występ poszczególnych artystów. Radny porównał koszty występu Andrzeja 

Rybińskiego w Rzgowie i w Brójcach. Koszy występu w Rzgowie są prawie trzykrotnie wyższe 

niż w Brójcach. Dodatkowo za takie działania Dyrektor GOK otrzymuje od Burmistrza  

nagrody roczne.  

Radny Jarosław Świerczyński powiedział, że mieszkańcy obarczają odpowiedzialnością za 

remont ul. Łódzkiej i ograniczenia w ruchu gminę Rzgów, a nie Starostę Powiatu.  

Burmistrz Mateusz Kamiński zapytał czy Przewodniczący rady oddelegował radnych do 

reprezentowania Rady Miejskiej w obchodach Święta Niepodległości.  

Wiceprzewodniczący rady potwierdzili, że przewodniczący rozmawiał z nimi w kwestii 

reprezentacji Rady w uroczystości.  

Radny Jarosław Świerczyński dodał, że korzystając z agencji pośredniczącej zawsze koszty za 

występ artysty są większe. Radny poprosił, aby przewodniczący rady dopisał do swojego 

sprawozdania międzysesyjnego w porządku obrad również radnych Rady Miejskiej. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka wyjaśnił, że dopuszcza w sprawozdaniu do głosu 

radnych, którzy byli w wydarzeniach czy uroczystościach i reprezentowali Radę Miejską.   

 

Ad.9. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka powiedział, że radni na komisji sugerowali przedłużenie 

terminu do dnia 31 marca.  

Radna Ewa Tyll powiedziała, że termin do końca lutego wynika z tego, że w kwietniu przypada 

dzień sportu i być może kiedyś nagrody zostaną wręczone podczas tego wydarzenia stąd taki 

termin.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/665/2023 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XLII/420/2021 w sprawie określenia szczegółowych zasad, trybu przyznawania oraz 

wysokości nagród sportowych dla szczególnie uzdolnionych zawodników za osiągnięte 

wyniki we współzawodnictwie międzynarodowym lub krajowym. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 
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 „NIEOBECNYCH” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.10. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Rzgów w roku szkolnym 

2022/2023 została omówiono na posiedzeniu Komisji. Nie było uwag.  

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.11. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy Urząd dokonał przeglądu aglomeracji, gdyż 

taki obowiązek wynika z ustawy, przegląd powinien być co 2 lata.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że taki obowiązek 

przeglądu aglomeracji jest co dwa lata i zostało to wykonane w roku 2022. A w tym roku 

przystąpiono do opracowania projektu aglomeracji, tak aby jak najszybciej osiągnąć wskaźnik 

98 % skanalizowania.  

Radny Jarosław Świerczyński prosił o przedstawienie plusów i minusów podjęcia uchwały, do 

tej pory nie otrzymał takiego dokumentu. 

Zastępca Burmistrza Monika Pawlik przypomniała, że projekt uchwały w sprawie aglomeracji 

był już omawiany na 3 posiedzeniach Rady i zaproponowano organizację kolejnego spotkania 

z osobą opracowującą projekt uchwały, gdyby była taka potrzeba ze strony Rady. Potrzeby 

takiej ze strony Rady nie było. Pani Burmistrz powiedziała, że na komisji szeroko omówili 

projekt pan Miron Ossowski oraz pani Beata Jasiukiewicz i minusów przyjęcia aglomeracji nie 

ma. Plusem jest przyjęcie jej i nienarażanie gminy Rzgów na kary finansowe.  

Burmistrz Mateusz Kamiński uważa, że głosowanie za aglomeracją ma same plusy i nie 

wyobraża sobie, aby radni nie przyjęli tego dokumentu. Dokument został przygotowany bardzo 

profesjonalnie.  

Radny Kordian Skalski dziwi się, że nikt nie zapoznał radnych z wynikami przeglądu 

aglomeracji. Radny nadal nie otrzymał odpowiedzi na wniosek dotyczący aglomeracji, czyli 

danych i treści umowy zawartej z wykonawcą. Radny powrócił do nagrania z sesji 

październikowej i jeszcze raz zapoznał się z wypowiedziami specjalistów w zakresie 

aglomeracji i przedstawił je na sesji. Radny zgłosił, że będzie zgłaszał wiosek formalny o 

zdjęcie niniejszego projektu uchwały z obrad.   

Z-ca burmistrza Monika Pawlik zapytała radnego Kordiana Skalskiego ile będzie kosztowało 

gminę niezrealizowanie wskaźnika skanalizowania w aglomeracji. Jest to wiele milionów. 

Przygotowanie przetargu na kanalizację trwa bardzo długo i wymaga wielu dokumentów. 

Zdjęcie projektu uchwały z obrad powoduje, że świadomie radni zgadzają się na naliczanie kar 

od 2027 roku.  

Radny Jarosław Świerczyński uważa, że radni powinni otrzymać odpowiedzi na zadane pytania 

odnośnie aglomeracji w związku z tym, że ich nie otrzymali procedowanie projektu uchwały 

na dzisiejszej sesji jest niezasadne.  

Radny Kordian Skalski powiedział, że nie jest specjalistą w zakresie kanalizacji i nie będzie 

przedstawił procedury w tym temacie. Radny nadal uważa, że gmina ma czas na zmianę 

aglomeracji do 2027 r.   

Radny Jan Spałka zmienił temat i poinformował, że ważniejszą kwestią są wysychające źródła 

wody w gminie niż kanalizacja, która jest bardzo kosztowana a wiele mieszkańców nie chce 

się do niej podłączyć.  

Radny Paweł Redzynia zapytał skąd pośpiech w zmniejszaniu aglomeracji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka zgłosił wniosek formalny o zdjęcie tego punktu z 

porządku obrad.  
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Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie swój wniosek. 

W głosowaniu – 5 „za”, 8 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

bezwzględną większością głosów postanowiła o nieprzyjęciu wniosku formalnego 

Przewodniczącego rady Radosława Pełki.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (5 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„PRZECIW” (8 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Przemysław Szczech 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 9 „za”, 4 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/666/2023 w sprawie zmiany uchwały nr 

XXXI/277/2020 Rady Miejskiej w Rzgowie z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie 

wyznaczenia aglomeracji Rzgów. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (9 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, 

Przemysław Szczech, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „PRZECIW” (4 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Kordian Skalski, Jarosław Świerczyński 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Przerwa 20 min.  

 

Ad.12. 

Sprawozdanie z przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu opracowania „Strategia 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 2024-2030” zostało omówione 

na posiedzeniu Komisji. Nie było uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.13. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/667/2023 w sprawie przyjęcia Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Rzgów na lata 2024 – 2030. 
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Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Stanisław Zaborowski 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko 

 

Ad.14.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/668/2023 w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do uzyskania wsparcia w ramach wieloletniego 

rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 oraz zwrotu 

wydatków w ramach wieloletniego rządowego programu "Posiłek w szkole i w domu" na 

lata 2024-2028. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (14 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Ewa Tyll, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNY” (1 radny) 

Anna Tumińska-Kubasa 

 

Ad.15. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/669/2023 w sprawie ustalenia ceny odbioru 

nieczystości ciekłych oraz ceny za 1 kilometr przejazdu samochodu asenizacyjnego 

GZWiK w Rzgowie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.16.  

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  
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W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/670/2023 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty, 

terminu, częstotliwości i trybu jej uiszczania. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.17. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/671/2023 w sprawie w zmiany uchwały Nr 

LXVII/662/2023 sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na rok 

2024. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.18. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/672/2023 w sprawie obniżenia średniej ceny 

skupu żyta przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na obszarze gminy 

Rzgów w 2024 roku. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 
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Ad.19. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 12 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/673/2023 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2023-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (12 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Jarosław Świerczyński 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.20. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 11 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/674/2023 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Rzgów na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (11 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Radosław 

Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, Zbigniew Waprzko, 

Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ” (2 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Jarosław Świerczyński 

„NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.21. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/675/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 



       

11 

 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.22. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/676/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Starej Gadce. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.23. 

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji.  

 

Przewodniczący Rady Radosław Pełka odczytał projekt uchwały i przystąpiono do głosowania. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu Uchwały Nr LXVIII/677/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy w 

Konstantynie. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Marek Bartoszewski, Zbigniew Cisowski, Wiesław Gąsiorek, Rafał Kluczyński, Kamila 

Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Jan Spałka, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Zbigniew Waprzko, Stanisław Zaborowski 

 „NIEOBECNYCH” (2 radnych) 

Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll 

 

Ad.24. 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poinformował, że najbliższa sesja odbędzie się w dn. 28 

grudnia.  

Burmistrz Rzgowa Matusz Kamiński przytoczył art. 239 ustawy o finansach publicznych, który 

mówi, że budżet należy uchwalić przed rozpoczęciem roku budżetowego, którego dotyczy, 

dlatego proponuje, aby sesja budżetowa odbyła się w dn. 28 grudnia, następnie opuścił obrady.   

Radny Jan Spałka zabrał głos w sprawie kompetencji kominiarzy, którzy dokonują przeglądów 

kominów.  

Kierownik Referatu Ochrony Środowiska Magdalena Górska powiedziała, że w tym roku 

wszedł obowiązek inwentaryzacji dociepleń budynku i mogą robić to sami mieszkańcy, nie 

muszą tego robić kominiarze. Większość mieszkańców robi przeglądy i czyszczenie komina.   

Radny Przemysław Szczech poprosił o naprawę asfaltu na drodze powiatowej 2922E od 

skrzyżowania z drogą wojewódzką w stronę Tadzina. Radny poprosił, aby podczas odśnieżania 

dróg nie pomijać ul. Przyszkolnej w Romanowie oraz ul. Osiedlowej w Kalinku, gdyż takie 
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głosy od strony mieszkańców są zgłaszane. Radny zgłosił niedziałającą lampę na ul. 

Przyszkolnej.  

Radny Paweł Redzynia zapytał o przetarg na częściowe zagospodarowanie terenu wokół 

świetlicy w Starej Gadce. Najtańsza oferta jest o ok. 30 tys. zł wyższa niż środki jakie mamy 

na to przeznaczone, jaka jest decyzja w tej sprawie. Radny zapytał co z wykonaniem projektu 

na zagospodarowanie pozostałej części terenu przy świetlicy. 

Kierownik Referatu Inwestycji Iwona Kowalczyk jeżeli chodzi o zagospodarowanie terenu 

przy świetlicy w Starej Gadce Urząd jest w toku procedur przetargowych na to zadanie . Pytanie 

powinno być skierowane do Referatu Zamówień Publicznych. Jeżeli chodzi o wykonanie 

projektu na pozostałą część, pani Kierownik udzieli odpowiedzi w formie pisemnej.    

Radny Kordian Skalski odniósł się do głosowania nad aglomeracją i wskazał, że w dokumencie 

zapisano, iż nie planuje się inwestycji w zakresie kanalizacji w pozostałych miejscowościach 

gminy.   

Pani Małgorzata Trzuskowska z Referatu Zamówień Publicznych zabrała głos w sprawie 

pytania radnego Pawła Redzyni. W dniu 26.10.2023 r. zostały otworzone oferty, wykonawcy 

uzupełnili złożoną dokumentację do przetargu, natomiast w chwili obecnej najkorzystniejszy 

wykonawca musi przedłożyć podmiotowe środki dowodowe mające wykazać, że spełnia 

warunki udziału w przetargu. Termin do przyszłego tygodnia. Urząd przewidział na to kwotę 

508 tys. zł po szacowaniu inwestycji, natomiast najkorzystniejsza oferta opiewa na kwotę 549 

tys. zł, z tym, że w budżecie w tej pozycji jest 700 tys. zł.    

Wiceprzewodniczący rady Marek Bartoszewski poinformował, że w związku z otwarciem 

nowego odcinka drogi Trasa Górna, widać wzmożony ruch na Konstantynie. Kiedy ruszy 

inwestycja na Konstantynie. 

Kierownik Referatu Inwestycji Iwona Kowalczyk poinformowała, że w dniu wczorajszym 

została zawarta umowa na wykonanie programu funkcjonalno-użytkowego dla przebudowy 

drogi w Konstantynie, ma to być wykonane jeszcze w tym roku.  

Radny Jarosław Świerczyński odniósł się do uchwały zmniejszającej aglomerację. Radny 

uważa, ze gmina pozbawiała się szans na uzyskanie jakichkolwiek dofinansowań na 

kanalizację. Radny zapytał ponownie o licznik w GOKu.  

Radna Kamila Kuźnicka również odniosła się do zmienionej aglomeracji. Radna przekazała, że 

ta uchwała pozbawiała wiele ulic w Starowej Górze kanalizacji mimo, że uzyskały wskaźnik. 

Radna poinformowała, że gmina nie będzie miała możliwości pozyskania środków na budowę 

kanalizacji mimo, że są dofinansowania na budowę kanalizacji dla aglomeracji od 10 do 15 tys. 

mieszkańców. Radna zapytała czy gmina Rzgów zamierza wystąpić z wnioskiem o 

dofinansowanie na przebudowę dróg lokalnych na terenie Starowej Góry. Radna przekazała, że 

rodzice dzieci uczęszczających do szkół podstawowych w gminie zgłaszają, że brakuje 

dodatkowych zajęć dydaktycznych dla dzieci. Na takie zajęcia również są dofinansowania.   

Radny Kordian Skalski poinformował, że złożył pismo do Przewodniczącego rady informujące 

o rezygnacji z członkostwa w Kolegium Redakcyjnym „Rzgów-Nasza Gmina” oraz z Rady 

Programowej GOK w Rzgowie. Radny odniósł się otrzymanej odpowiedzi na jego zapytanie 

dotyczące zlecenia opinii eksperckiej w sprawie dofinansowania na fotowoltaikę. Odpowiedź 

została podpisana z upoważnienia Burmistrza Rzgowa przez Panią Agatę Olek, jednakże brak 

jest jakiekolwiek pieczątki oraz stanowiska i brak jej w wykazie etatów w Urzędzie Miejskim.    

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał jak budowa zaplecza sportowego.  

Radny Jarosław Świerczyński zwrócił uwagę, że nie ma pewności, iż radni otrzymają wszystkie 

potrzebne materiały do omówienia projektu budżetu na rok 2024 oraz że osoby opracowujące 

projekty budżetu będą zaproszone na posiedzenie Rady.  

 

Przewodniczący rady Radosław Pełka poddał pod głosowanie wniosek dotyczący ustalenia 

terminu posiedzenia komisji w sprawie omówienia projektu budżetu na rok 2024 oraz projektu 

WPF na lata 2024-2034. Proponowane terminy to 10.01.2024 r. – posiedzenie wszystkich 

komisji oraz 17.01.2024 r. – sesja budżetowa.  
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W głosowaniu – 7 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o przyjęciu propozycji Przewodniczącego rady Radosława Pełki.  

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (7 radnych) 

Kamila Kuźnicka, Radosław Pełka, Paweł Redzynia, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, 

Jarosław Świerczyński, Stanisław Zaborowski 

 „WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Zbigniew Cisowski 

„BRAK GŁOSU” (1 radny) 

Wiesław Gąsiorek 

„NIEOBECNYCH” (6 radnych) 

Marek Bartoszewski, Rafał Kluczyński, Jan Spałka, Anna Tumińska-Kubasa, Ewa Tyll, 

Zbigniew Waprzko 

 

Radna Kamila Kuźnicka powiedziała, że nie otrzymała odpowiedzi na swoje pytania od Pani 

Kierownik Inwestycji a także przypomniała, że nadal czeka na opinię w sprawie nawierzchni 

na drodze lokalnej w Starowej Górze.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk wyjaśniła, że kwestią dofinasowań zewnętrznych 

zajmuje się pracownik z Referatu Inwestycji.  

Radna Kamila Kuźnicka zdziwiła się że kierownik inwestycji nie wie czym zajmuje się jego 

pracownik w referacie i jakie wnioski o dofinansowania są przygotowywane.  

Kierownik Inwestycji Iwona Kowalczyk poprosiła radną Kamilę Kuźnicką o złożenie pisma w 

sprawie poruszonych spraw na sesji. Jeśli chodzi o zaplecze sportowe zostało wszczęte po raz 

drugi postępowanie przetargowe w zmienionym zakresie. Wpłynęło 20 pytań do 

zamawiającego, odpowiedź jest już przygotowana. Termin otwarcia ofert został przesunięty na 

dzień 8 grudnia.  

Przewodniczący rady Radosław Pełka zapytał czy gmina przewiduje odwodnienie liniowe 

wzdłuż placu straży OSP w stronę ul. Nadrzecznej, ponieważ wylany asfalt jest wyżej niż plac 

OSP.  

 

Ad.25. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Radosław Pełka o godz. 13:50 

zamknął obrady LXVIII sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad LXVIII sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2018-2023, rok 2023.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 
 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył: 
  

http://www.rzgow.pl/

